

ໜັງສືແຈ້ງການທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນ ກ່ອນລ່ວງໜ້າສຳລັບພໍ່ແມ່

ຈຸດປະສົງ: ເພື່ອສະໜອງໃຫ້ໜັງສືແຈ້ງການທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນກ່ອນລ່ວງໜ້າແກ່ພໍ່ແມ່ກ່ອນທີ່
ໂຄງການ ESIT ເຮັດການດຳເນີນການທີ່ປະຕິເສດເຮັດການດຳເນີນການເພື່ອໃຫ້ໂອກາດແກ່ພໍ່ແມ່ເພື່ອພິຈາ
ລະນາການດຳເນີນການ ແລະ ຮ້ອງຂໍການແກ້ໄຂຂໍ້ຂັດຄ້ານຖ້າຫາກເຂົາເຈົ້າບໍ່ເຫັນດີກັບຄຳຕັດສິນຂອງໂຄງ
ການ ESIT.

ຊື່ຂອງເດກນອຍ	ວັນເດືອນປີເກີດ	ຜູ້ປະສານງານຜ່ານແຫຼ່ງຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອສຳລັບຄອບຄົວ
ຊື່ຂອງພໍ່ແມ່		ວັນເດືອນປີ

ໂຄງການ ESIT ຈຳເປັນຕ້ອງສະໜອງໃຫ້ໜັງສືແຈ້ງການທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນກ່ອນລ່ວງໜ້າແກ່ທ່ານພາຍ
ໃນເວລາທີ່ເໝາະສົມກ່ອນທີ່ໂຄງການຈະສະເໜີທີ່ປະຕິເສດທີ່ຈະເລີ່ມຕົ້ນທີ່ປ່ຽນແປງການລະບຸ
ການຕໍາລາຄາ, ຫຼື ການວາງຕຳແໜ່ງຂອງລູກຂອງທ່ານທີ່ການໃຫ້ການບໍລິການແຊກແຊງໃນເບື້ອງຕົ້ນທີ່
ເໝາະສົມຕໍ່ກັບລູກທີ່ອອບຄິວຂອງທ່ານ. ພໍ່ແມ່ນຄຳຖະແຫຼ່ງການຂອງທ່ານກ່ຽວກັບໜັງສືແຈ້ງ
ການນີ້. ກະລຸນາໝາຍໃສ່ທີ່ງົບປະມານນຳໃຊ້:

	ລູກຂອງທ່ານບໍ່ຕ້ອງການການຕໍາລາຄາແລະການປະເມີນຜົນແລະທ່ານກໍຍັງບໍ່ທັນໄດ້ຮ້ອງຂໍການ ຕໍາລາຄາແລະການປະເມີນຜົນ.
	ລູກຂອງທ່ານມີສິດທິໄດ້ຮັບສຳລັບໂຄງການ ESIT, ແລະຈຳເປັນຕ້ອງມີການຈັດກອງປະຊຸມເພື່ອພວດທະ ນາແຜນການ IFSP ຂັ້ນເລີ່ມຕົ້ນຂອງລູກຂອງທ່ານ.
	ລູກຂອງທ່ານບໍ່ມີສິດທິໄດ້ຮັບສຳລັບໂຄງການ ESIT.
	ຈຳເປັນຕ້ອງມີການຈັດກອງປະຊຸມເພື່ອພວດທະນາແຜນການໃຫ້ການບໍລິການສຳລັບຄອບຄົວທີ່ເປັນ ສ່ວນບຸກຄົນປະຈຳປີ (IFSP).
	ຈຳເປັນຕ້ອງມີການຈັດກອງປະຊຸມເພື່ອພວດທະນາແຜນການໃຫ້ການບໍລິການສຳລັບຄອບ ຄົວທີ່ເປັນສ່ວນບຸກຄົນ (IFSP).
	ການປະຊຸມສຳລັບການວາງແຜນການປ່ຽນແປງສະພາບກຳລັງຖືກຈັດຂຶ້ນໂດຍການອະນຸມັດຂອງທ່ານ.
	ອື່ນໆ (ໃຫ້ອະທິບາຍ)

ເຫດຜົນວ່າຈຳເປັນຕ້ອງການດຳເນີນການນີ້ຈຶ່ງກຳລັງຖືກສະເໜີທີ່ປະຕິເສດເຮັດການດຳເນີນການອະທິບາຍ
ກ່ຽວກັບຂໍ້ມູນທີ່ຖືກໃຊ້ເພື່ອເຮັດຄຳຕັດສິນນີ້ (ເຊັ່ນ, ຜົນການຕໍາລາຄາ/ການປະເມີນຜົນ, ບົດລາຍງານ,
ບັນທຶກປະຫວັດ, ແລະອື່ນໆ):

ຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງພໍ່ແມ່
ໜັງສືແຈ້ງການ <input type="checkbox"/> ທີ່ໄດ້ຮັບຕົວເອງ <input type="checkbox"/> ທີ່ສົ່ງທາງໄປສະນີແມ່ສ (ວັນເດືອນປີ) ຈາກ (ຊື່/ຕຳແໜ່ງ/ໜ້າທີ່):
<input type="checkbox"/> ທ່ານໄດ້ຮັບໜັງສືແຈ້ງການສະບັບທາງໄປສະນີ, ກະລຸນາລະບຸລາຍເຊັນແລະວິຊາການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ: ຊື່: ທີ່ຢູ່:
ໜັງສືແຈ້ງການສະບັບປະກອບມີສຳລັບຂອງໂຄງການໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອໃນເບື້ອງຕົ້ນສຳລັບເດັກເກີດໃໝ່ ແລະ ເດັກໄວຮ້ອນ ໃໝ່ ແລະ ເດັກໄວຮ້ອນອື່ນໆ, ການຄຸ້ມຄອງທາງດ້ານລະບົບການໃນພາກສ່ວນ C ຂອງກົດໝາຍວ່າດ້ວຍການສຶກສາສຳ ລັບບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ (IDEA) [ສ່ວນທີ 2 ຂອງພໍ່ແມ່]. ດັ່ງທີ່ໄດ້ປຶກສາຫາລືກັນແລ້ວໃນຂໍ້ມູນ ນີ້, ທ່ານມີສິດຮ້ອງຂໍການແກ້ໄຂຂໍ້ຂັດຄ້ານຢ່າງເປັນທາງການຫາກທ່ານບໍ່ເຫັນດີກັບການດຳເນີນການ ທີ່ຖືກສະເໜີທີ່ປະຕິເສດຂ້າງເທິງ.
ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບສຳລັບຂອງໂຄງການໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອໃນເບື້ອງຕົ້ນສຳລັບເດັກເກີດໃໝ່ ແລະ ເດັກໄວຮ້ອນ ອື່ນໆ, ການຄຸ້ມຄອງທາງດ້ານລະບົບການໃນພາກສ່ວນ C ຂອງກົດໝາຍວ່າດ້ວຍການສຶກສາສຳລັບບຸກຄົນທີ່ມີ ຄວາມພິການ (IDEA) [ສ່ວນທີ 2 ຂອງພໍ່ແມ່] ຮ່ວມກັບໜັງສືແຈ້ງການສະບັບນີ້. ຂໍ້ມູນນີ້ໄດ້ຖືກອະທິບາຍ ຕໍ່ຂ້າພະເຈົ້າແລ້ວ ແລະ ຂ້າພະເຈົ້າກໍເຂົ້າໃຈມາແລ້ວ.

ລາຍເຊັນຂອງພວກແມ່	ວັນ
------------------	-----

ເອກະສານຄັດຕິດ: ໂຄງການໃຫ້ ກຽມຊັດ ວຍເຫຼືອໃນເມັດ ສູງຕໍ່ ນາໂມ ບຸນຄ່າ ກູໂນ ແລະ ເດັກໄວຮຸນຍາວ, ໃນພາກສ່ວນ C
ຂອງກຸ່ມໜ້າຂອງ ວຍການສຶກສາສຳລັບ ບຸກຄົນທີ່ ມີຄວາມພິການ (IDEA)
ການສຶກສາ ມາດຕະການ ທີ່ມີຜົນປະໂຫຍດ [ສຳລັບ ຂອງພວກເຮົາ]
ໝາຍເຫດ: ພວກເຮົາ ຈະໄດ້ ຮັບສຳລັບ ຈອງແບບຜູ້ອຸປະກອນ ແລະ ສຳລັບ ທີ່ ຈຳນວນ ຈອງແບບ ຈຳນວນ ຈອງແບບ ຈຳນວນ ຈອງແບບ
ຫວັດການແຊກແຊງໃນເມັດ ສູງຕໍ່ ນາໂມ ບຸນຄ່າ ກູໂນ ແລະ ເດັກໄວຮຸນຍາວ.